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Zápis ze zasedání č. 3 
Akademického senátu Přírodovědecké fakulty Masarykovy univerzity v Brně 
 
ze dne 7. listopadu 2005 
 
Program 

1. Schválení zápisu ze zasedání 24. 10. 2005 
2. Volba delegáta do Rady VŠ 
3. Návrh na novelu pravidel pro rozdělování finančních prostředků  
4. Informace vedení fakulty o akreditacích 
5. Volba studijní komise 
6. Doplnění legislativní a ekonomické komise 
7. Příprava besedy s kandidáty na funkci děkana 
8. Určení přístupových práv k internetovým stránkám Senátu 
9. Různé 

 
Usnesení  

1. Akademický senát schválil zápis ze zasedání 24. 10. 2005 bez připomínek. 
2. Akademický senát zvolil zástupcem fakulty v Radě vysokých škol prof. RNDr. Jaroslava Koču, 

DrSc. 
3. Akademický senát schválil opatření děkana „Pravidla rozdělování finančních prostředků 

Přírodovědecké fakulty Masarykovy univerzity v Brně“. 
4. Akademický senát zvolil studijní komisi ve složení Jan Fiala, Bc. Jan Čech, Mgr. Eva Chovancová, 

Libor Lakota, Mgr. Jiří Matoušek. 
5. Akademický senát zvolil dalšími členy ekonomické komise Dr. Milana Baláže, Dr. Tomáše 

Kuchovského, Mgr. Tomáše Mozgu a doc. Dominika Munzara. Senát bere na vědomí, že doc. 
Zdeněk Mikulášek se vzdává členství v této komisi. 

6. Akademický senát stanovil termín konání besedy s kandidáty na funkci děkana na 29. 11. od 17 
hod. v aule Přírodovědecké fakulty. 

7. Akademický senát stanovil, že přístupová práva k internetovým stránkám Senátu budou mít 
předseda, oba místopředsedové a dokumentační komise. 

8. Akademický senát apeluje na pana děkana, aby instruoval zaměstnance, že mají být vstřícní vůči 
členům senátu, kteří žádají o informace ohledně provozu fakulty. 

9. Příští zasedání senátu se uskuteční 5. 12. 2005 od 14 hod. v zasedací místnosti děkanátu a bude 
pokračovat od 15 hod. v aule volbou děkana. 

 
Ad 1.  
K zápisu z minulého zasedání nebyly žádné připomínky. 
 
Ad 2.  
Do Rady vysokých škol byli navrženi dva kandidáti: doc. Zdeněk Mikulášek a prof. Jaroslav Koča. Volba 
byla provedena tajným hlasováním, sčítání hlasů se ujali Dr. Nečas a Dr. Preisler. Prof. Koča dostal 17 
hlasů, doc. Mikulášek 6 hlasů, hlasování se zdrželi 2. 
 
Ad 3.  
Děkan přednesl návrh opatření „Pravidla rozdělování finančních prostředků Přírodovědecké fakulty 
Masarykovy univerzity v Brně“ (viz příloha). Nejzávažnější změnou vzhledem k dřívějším pravidlům je 
snížení minimální konfigurace sekce z původních 35 pracovníků na nulu. Vedení fakulty si od tohoto kroku 
slibuje lepší transparentnost při rozdělování finančních prostředků a z toho plynoucí posílení motivace 
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Ad 4. 


Doc. Čadek informoval senát o připravované akreditaci některých studijních programů. Vzhledem k tomu, že akreditační materiály nejsou ještě hotové, bude tento bod projednán na příštím zasedání.


Ad 5.


Senát jednomyslně zvolil studijní komisi ve složení, jak byla navržena: Jan Fiala, Bc. Jan Čech, Mgr. Eva Chovancová, Libor Lakota, Mgr. Jiří Matoušek.


Ad 6.


Doc. Mikolášek oznámil, že rezignuje na členství v ekonomické komisi. Další členové byli navrženi tak, aby v komisi byly zastoupeny všechny sekce a pro zachování kontinuity i doc. Munzar, který byl předsedou komise v minulém období. Všechny návrhy byly schváleny, Mgr. Mozga a doc. Munzar jednomyslně, Dr. Baláž a dr. Kuchovský se při hlasování o své osobě zdrželi.


Ad 7.


Podle pravidel pro volbu děkana se beseda s kandidáty musí uskutečnit v období 28. 11. – 1. 12. 2005. Ve snaze umožnit účast co největšímu počtu členů akademické obce byl zvolen termín 29. 11. od 17 hod. v aule.


Ad 8.


Doc. Čadek navrhl, aby k internetovým stránkám senátu měli přístup předseda, oba místopředsedové a dokumentační komise. Návrh byl jednomyslně schválen.


Ad 9.


Bc. Ručka se obrátil na Senát se zkušeností, že členové studentské komory senátu zajímající se o provozní problémy fakulty (odpadové hospodářství v ILBITu) narazili na odmítavý postoj ze strany odpovědných pracovníků. Senát apeluje na pana děkana, aby vedl zaměstnance fakulty k větší vstřícnosti vůči dotazům ohledně provozu fakulty ze strany členů senátu.


Prezence


Z 29 senátorů  bylo přítomno 23 senátorů (14 z KAP a 9 z KS).


Komora akademických pracovníků: 


RNDr. Milan Baláž, Ph.D.; doc. RNDr. Martin Čadek, CSc.; RNDr. Radovan Fiala, CSc.; Mgr. Martin Ivanov, Dr.; RNDr. Martin Kolář, PhD.; Mgr. Vít Kudrle, Ph.D.; Mgr. Tomáš Kuchovský, Ph.D.; RNDr. Štěpán Mikoláš,  doc. RNDr. Zdeněk Mikulášek, CSc.;  Mgr. Ondřej Mulíček, Ph.D.; Mgr. Marek Nečas, Ph.D.; Mgr. Jan Preisler, Ph.D.; Dipl. Biol. Jiří Schlaghamerský, Ph.D.; Mgr. Pavel Sťahel, Ph.D.


Komora studentů:


Bc. Jan Čech, Mgr. Marek Dosbaba, Jan Fiala, Libor Lakota, Tomáš Lerch, Mgr. Pavel Macek, Bc. Lydie Navrátilová, Petr Ostřížek, Bc. Zdeněk Ručka


Omluveni: 


Mgr. Monika Szostková, Ph.D; RNDr. Jan Taraba, Ph.D. z KAP


Mgr. Eva Chovancová,  Mgr. Jiří Matoušek, Mgr. Tomáš Mozga z KS


Hosté:


Ing. Hana Michlíčková, doc. RNDr. Milan Gelnar, CSc.


Zasedání řídil: doc. RNDr. Martin Čadek, CSc.


Zapsal: RNDr. Radovan Fiala, CSc.
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